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Tbv Statenvergadering d.d  18-12-2017 

Commissie Mobiliteit & Financiën   

Datum commissievergadering 27-11-2017  

 

 

 

Onderwerp:      Rapport van bevindingen 

subsidieverantwoording fractievergoedingen 2016-2017 

 

De commissie adviseert de voordracht Rapport van bevindingen subsidieverantwoording 

fractievergoedingen 2016-2017 als hamerstuk te agenderen voor de PS-vergadering van 18 december 

2017. 

Voor de behandeling van dit punt in de commissie M&F: zie onderstaand het uittreksel van het 

conceptverslag van de vergadering van de commissie M&F van 27 november 2017. 

 

4a. Voordracht Rapport van bevindingen subsidieverantwoording fractievergoedingen 2016-2017 

De voorzitter verwelkomt de heer Remkes (Commissaris van de Koning). 

 

De heer Van Straaten (VVD) heeft vernomen dat het Presidium ervoor heeft gekozen om de rente toe te 

voegen aan de reserve, die de stichtingen kunnen vormen (optie 2). Daarmee is de rente niet te gebruiken 

ter compensatie van niet met bewijsstukken gestaafde uitgaven (optie 3). Klopt dit laatste? 

Is er meer bekend over uitstaande vorderingen op de voormalige Statenleden Nunes, Boer en Brinkman? 

 

De heer Hoogervorst (SP) zegt dat de SP concludeerde dat het goed is om op deze wijze te zien hoe is 

omgegaan met gemeenschapsgeld. Meer partijen dan voorheen hebben getracht zorgvuldiger met het 

toegekende budget om te gaan. Het lijkt erop dat het bestedingspatroon van de SP meerdere partijen tot 

voorbeeld is geweest. Spreker sluit zich aan bij de laatste vraag van voorgaande spreker. 

 

De heer Zoon (PvdD) complimenteert namens zijn fractie de accountant voor de werkwijze. 

 

De heer Remkes (Commissaris van de Koning) concludeert dat de accountant weinig opmerkingen heeft. 

Dat betekent dat de fracties het allemaal netjes gedaan hebben, waarvoor complimenten. 

De veronderstelling van de heer Van Straat is juist.  Het gaat om kleine bedragen. In het Presidium is over 

de 3 opties gesproken. Het zou een merkwaardige aanvliegroute zijn wanneer een scheiding zou worden 

gemaakt tussen het subsidiebedrag en de rente die daar op behaald wordt.  

De ‘oude’ vorderingen zijn in het Presidium aan de orde gesteld. De heer Remkes vat het als volgt samen: 

“Van een kikker kan men geen veren plukken”. De betreffende voormalige Statenleden zitten in een 

faillissement, of surseance van betaling. Mentaal heeft de heer Remkes een punt gezet achter het 

terugvorderen van de betreffende bedragen. Iedere inspanning die op dat punt nog geleverd wordt, levert 

niets op. 

 

De voorzitter constateert dat de voordracht als hamerstuk kan worden doorgeleid naar Provinciale Staten. 


